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SLOVO STAROSTY
Vážení spoluobčané,

v úvodu letních prázdnin a dovolených si vás dovoluj i
srdečně pozdravit při vydání letního čísla našeho zpravodaje.
Ve svém úvodním slově vám opět představím nejdůležitější
události v naší obci a práci obecního úřadu v uplynulém období.

Jak jste si j istě všimli , rekonstrukce našeho rybníčku byla
dokončena. Nyní probíhají administrativní úkony v souvislosti s
vydáním kolaudačního rozhodnutí a vyúčtováním při jaté
dotace. Rekonstrukce rybníčku byla zhotovena za 2.31 6.279,-
Kč firmou PAS NATURA s.r.o. , která byla vybrána na základě
výběrového řízení. Na celou akci jsme obdrželi dotaci z
Ministerstva zemědělství ve výši 1 .853.000,-Kč. Více
podrobností se dozvíte v článku uvnitř zpravodaje.

V měsíci červnu jsme také obdrželi rozhodnutí o
přidělení neinvestiční dotace od JMK na opravu sálu obecního
úřadu, a to ve výši 1 95.000,-Kč. Oprava bude probíhat během
letních prázdnin tak, aby byl sál připraven na podzimní sezónu.

Nejdůležitější zprávou tohoto čtvrtletí je ovšem přidělení
dotace na stavbu „Kanalizace a ČOV ve Vlasaticích“, která
bude poskytnuta z OPŽP ve výši 63% uznatelných nákladů. Pro
nás to znamená zahájení prací na výběrovém řízení zhotovitele
celé akce a projektové činnosti domovních přípojek. O všech
krocích s realizací této akce budete s dostatečným předstihem
informováni, protože spousta činností se neobejde bez vaší
spolupráce. Nicméně dá se říct, že teď už nás snad nemůže nic
před vlastní real izací kanalizace a ČOV v naší obci zastavit.
Pevně doufám, že v průběhu roku 201 8 bude celá stavba v
plném proudu tak, aby v roce 201 9 mohl být zahájen zkušební
provoz.

V těchto měsících se v naší obci konalo i mnoho
kulturních akcí, o kterých si více podrobností přečtete uvnitř
zpravodaje. Rád bych touto cestou poděkoval všem, kteří se
podílejí jak na přípravě, tak i průběhu těchto akcí, ale také vám,
pro které jsou tyto společenské události určeny, za jej ich
návštěvu. Zvláště bych zmínil letošní Jánské hody, které se po
dlouhé době konaly přesně v den svátku svatého Jana. V
krojované chase bylo dvanáct párů stárků a dvanáct párů dětí.
Večerní zábava se také díky hojné účasti hostů vydaři la a
doufám, že ke spokojenosti všech zúčastněných.

Na závěr přeji všem dětem krásné a zasloužené letní
prázdniny a vám mílí spoluobčané přeji příjemně strávený letní
čas k odpočinku a k načerpání nových sil .

Pavel Procházka, starosta obce
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Přítomni:

• Členové ZO
- Pavel Procházka
- Ing. Petr Hubáček PhD.
- Libor Šulc
- Josef Lakatoš
- Karel Valenta

• Zapisovatelka:
- Michaela Sendlerová

Omluveni:
- . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

Zasedání bylo zahájeno v 18:02 hod.
Bod č. 1 programu – Zahájení, jmenování
zapisovatele a ověřovatele zápisu

I I I . zasedání zastupitelstva obce Vlasatice
zaháji l pan starosta. Oznámil přítomnost všech
členů ZO.
Zapisovatelkou jmenoval: Michaelu Sendlerovou.
Ověřovatele zápisu jmenoval: Josefa Lakatoše,
Libora Šulce

Hlasováno: 5/0/0
Konstatoval, že zápis z předchozího

zasedání zastupitelstva byl ověřen, námitky proti
němu nebyly podány a je vyložen k nahlédnutí v
kanceláři starosty.

Zastupitelstvo obce je usnášení schopné.
Hlasování je vždy uváděno v pořadí:pro – proti – zdržel se.

Program III. zasedání Zastupitelstva
1 . Zahájení, jmenování zapisovatele a ověřovatele
zápisu
2. Schválení programu
3. Schválení účetní závěrky pro rok 201 6 PO ZŠ a
MŠ Vlasatice
4. Rozpočtová opatření č. 1 a č. 2
5. Schválení uspořádání VŘ na „Vlasatice –
kanalizace – manažer projektu“ dle zadávací
dokumentace
6. Schválení inventarizace obce za rok 201 6 a
schválení její výsledné zprávy
7. Schválení uzavření Kupní smlouvy o koupi
pozemku ve zjednodušené evidenci – parcely původ
Přídělový plán p. č. 7831 o výměře 2827 m2
8. Schválení dodatku č. 2 ke kupní smlouvě
pozemku p. č. 5278/5
9. Žádosti
1 0. Různé, diskuze, závěr

Bod č. 2 schválení programu

Pan starosta přednesl znění programu.

Usnesení:
Zastupitelstvo obce

schvaluje program, tak jak byl zveřejněn.

Hlasováno: 5/0/0

Bod č. 3 schválení účetní závěrky pro rok
201 6 PO ZŠ a MŠ Vlasatice

Pan starosta přednesl návrh na předání
pravomoci rozhodovat o právním jednání schválení
účetní závěrky PO ZŠ a MŠ Vlasatice
zastupitelstvu.

Usnesení č. 2017/3/1:
Zastupitelstvo obce

vyhrazuje v souladu s ustanovením § 84
ods. 4 zákona č. 1 28/2000 Sb. , o obcích (obecní
zřízení), pravomoc rozhodovat o právním jednání –
schválení účetní závěrky pro rok 201 6 PO ZŠ a
MŠ Vlasatice a přerozdělení výsledku
hospodaření.

Hlasováno: 5/0/0
Pan starosta přednesl účetní závěrku PO

ZŠ a MŠ Vlasatice a přednesl výsledek
hospodaření a jeho přerozdělení do fondů.

Usnesení č. 2017/3/2:
Zastupitelstvo obce

schvaluje účetní závěrku PO ZŠ a MŠ
Vlasatice pro rok 201 6 bez výhrad, rozdělení
výsledku hospodaření do fondů tak, jak bylo
předloženo.

Hlasováno: 5/0/0
Příloha: výkazy, inventarizační zpráva, návrh narozdělení VH
Bod č. 4 Rozpočtové opatření č.1 a č.2

*Pan starosta přednesl rozpočtové opatření č.1

Usnesení č. 2017/3/3:
Zastupitelstvo obce

schvaluje rozpočtové opatření č.1

Hlasováno: 5/0/0
Příloha: Rozpočtové opatření č.1

*Pan starosta přednesl rozpočtové opatření č.2

Usnesení č. 2017/3/4:
Zastupitelstvo obce

schvaluje rozpočtové opatření č.2

Hlasováno: 5/0/0
Příloha: Rozpočtové opatření č.2

Bod č. 5 schválení uspořádání VŘ na
„Vlasatice – kanalizace – manažer projektu“
dle zadávací dokumentace

Pan starosta představil veřejnou zakázku na
služby „Vlasatice – kanalizace a ČOV- manažer
projektu“.

VEŘEJNÉ ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA
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Usnesení č. 2017/3/5:
Zastupitelstvo obce

schvaluje uspořádání veřejné zakázky pod
názvem „Vlasatice – kanalizace a ČOV - manažer
projektu“ dle při ložené zadávací dokumentace.

Hlasováno: 5/0/0
Příloha: Výzva k podání nabídky, zadávací dokumentace
Bod č. 6 schválení inventarizace obce za
rok 201 6 a schválení její výsledné zprávy

Pan starosta přednesl inventarizační zprávu
majetku obce Vlasatice za rok 201 6.

Usnesení č. 2017/3/6:
Zastupitelstvo obce

schvaluje inventarizaci majetku obce
Vlasatice za rok 201 6 a její výslednou zprávu.

Hlasováno: 5/0/0
Příloha: Inventarizační zpráva
Bod č. 7 schválení uzavření Kupní smlouvy
o koupi pozemku ve zjednodušené evidenci
– parcely původ přídělový plán p. č. 7831 o
výměře 2827 m2

Pan starosta přednesl záměr o koupi
pozemku p. č. 7831 o výměře 2827m2 za cenu
450,-/m2, celkem tedy za 1 .272.1 50,- Kč do
vlastnictví obce Vlasatice.

Následně probíhala diskuze.

Usnesení č. 2017/3/7:
Zastupitelstvo obce

schvaluje právní jednání – uzavření Kupní
smlouvy o koupi pozemku ve zjednodušené
evidenci - parcely původ Přídělový plán nebo jiný
podklad: p. č. 7831 o výměře 2827 m2, zapsaný až
dosud mj. na LV č. 1 50, pro katastrální území
Vlasatice, obec Vlasatice, u Katastrálního úřadu
pro Jihomoravský kraj, Katastrální pracoviště Brno-
venkov, od prodávajícího, Aleny Nestroj i lové,
bydl ištěm Hlavní 1 76/67a, 624 00 Brno - Komín, za
kupní cenu ve výši 450,- Kč za 1 m2, celkem tedy
za kupní cenu 1 .272.1 50,- Kč.

K podpisu Kupní smlouvy včetně návrhu na
vklad práva do příslušného katastru nemovitostí
pověřuje zastupitelstvo starostu obce.

Zastupitelstvo jako orgán schvalující právní
jednání je srozuměno s tím, že schválená kupní
cena je odlišná od ceny obvyklé, kdy objektivním a
legitimním důvodem pro takovou odchylku je: cíl
plnit úkoly obce, zejména zajistit budoucí rozvoj
výstavby rodinných domů, případně výstavby
bytového domu ve Vlasaticích, předmětný
pozemek se rovněž nachází ve středu obce a je
tedy v zájmu obce získat jej do vlastnictví k
případnému dalšímu využití. Uvedená sjednaná
cena je akceptovatelná pro obě strany za převod
vlastnického práva.

Hlasováno: 5/0/0
Příloha: Návrh kupní smlouvy

Bod č. 8 schválení dodatku č. 2 ke kupní
smlouvě pozemku p. č. 5278/5

Pan starosta přednesl, že záměr byl řádně
zveřejněn, nikdo se k němu nevyjádři l .

Usnesení č. 2017/3/8:
Zastupitelstvo obce

schvaluje dodatek č. 2 ke kupní smlouvě a
Smlouvě zřízení předkupního práva ze dne 30. 1 .
201 2 ve znění dodatku č. 1 ze dne 1 0. 4. 201 5 a
pověřuje starostu obce k jeho podpisu.

Hlasováno: 5/0/0
Příloha: Záměr, návrh dodatku č. 2
Bod č. 9 žádosti

Pan starosta přednesl žádost pana Milana
Nováka o prodloužení termínu zahájení stavby RD
na pozemku p. č. 5278/4, a to o 2 roky.

Usnesení č. 2017/3/9:
Zastupitelstvo obce

schvaluje žádost pana Milana Nováka o
prodloužení termínu zahájení stavby RD na
pozemku p. č. 5278/4 v k. ú. Vlasatice. Schvaluje
vyvěšení záměru o uzavření dodatku č. 1 ke kupní
smlouvě a smlouvě o zřízení předkupního práva

Hlasováno: 5/0/0
Příloha: Žádost
Bod č. 1 0 Různé, diskuze závěr

*Pan starosta přednesl zastupitelům změnu
rozpisu rozpočtu, zastupitelé berou na vědomí.

*Byl podán dotaz, kdy budou pokračovat
práce na odbahnění rybníku. Tento dotaz
okomentoval pan starosta.

*Pan Špaček podal dotaz k rozrývání
polních cest a ničení vysazených stromků. K
tomuto bodu se opět vyjádři l pan starosta, bude
kontaktovat zástupce Granera a Zemědělské
společnosti.

*Paní Štouračová se dotazovala na nové
značení si lnice směrem na Pohořel ice. Na dotaz
odpověděl místostarosta obce pan Hubáček.

III. zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 18:56 hod.

3

UPOZORNĚNÍ! ! !

ŽÁDÁME OBČANY, KTEŘÍ DOSUD NEUHRADILI POPLATEK
ZA POPELNICE A PSY, ABY TAK UČINILI CO NEJDŘÍVE.
TÍMTO KROKEM PŘEDEJDOU SOUDNÍMU VYMÁHÁNÍ.

POPELNICE 400,-/OSOBA
OBČANÉ NAD 70 LET 300,-/OSOBA
REKREAČNÍ OBJEKT (CHALUPA) 400,-/ROK
PES 50,-Kč
MOŽNO HRADIT OSOBNĚ NA OÚ NEBO BANKOVNÍM
PŘEVODEM NA ČÍSLO ÚČTU 3428651 /01 00,
VARIABILNÍ SYMBOL ČÍSLO DOMU, CHALUPY.
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Přítomni:

• Členové ZO
- Pavel Procházka
- Ing. Petr Hubáček PhD.
- Libor Šulc
- Josef Lakatoš
- Karel Valenta

• Zapisovatelka:
- Michaela Sendlerová

Omluveni:
- . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

Zasedání bylo zahájeno v 18:03 hod.
Bod č. 1 programu – Zahájení, jmenování
zapisovatele a ověřovatele zápisu

IV. zasedání zastupitelstva obce Vlasatice
zaháji l pan starosta. Oznámil přítomnost všech
členů ZO.
Zapisovatelkou jmenoval: Michaelu Sendlerovou.
Ověřovatele zápisu jmenoval: Josefa Lakatoše,
Karla Valentu

Hlasováno: 5/0/0
Konstatoval, že zápis z předchozího

zasedání zastupitelstva byl ověřen, námitky proti
němu nebyly podány a je vyložen k nahlédnutí v
kanceláři starosty.

Zastupitelstvo obce je usnášení schopné.
Hlasování je vždy uváděno v pořadí:pro – proti – zdržel se.

Program IV. zasedání Zastupitelstva
1 . Zahájení, jmenování zapisovatele a ověřovatele
zápisu
2. Schválení programu
3. Schválení návrhu příkazní smlouvy s vítězem
vzešlým z VZ na akci Vlasatice kanalizace a ČOV
manažer projektu a pověření starosty obce k
podpisu smlouvy
4. Rozpočtové opatření č. 3
5. Rozpočtové opatření č. 4
6. Schválení účetní závěrky obce Vlasatice za rok
201 6
7. Schválení závěrečného účtu obce Vlasatice za
rok 201 6
8. Schválení změny plnění rozpočtu PO ZŠ a MŠ
Vlasatice
9. Žádosti
1 0. Různé, diskuze, závěr

Bod č. 2 schválení programu

Pan starosta přednesl znění programu.

Usnesení:
Zastupitelstvo obce

schvaluje program, tak jak byl zveřejněn.

Hlasováno: 5/0/0

Bod č. 3 schválení návrhu příkazní smlouvy
s vítězem vzešlým z VZ na akci Vlasatice
kanalizace a ČOV manažer projektu,
pověření starosty obce k podpisu smlouvy.

Pan starosta přednesl návrh příkazní
smlouvy mezi obcí Vlasatice a vítězem VZ na akci
Vlasatice – kanalizace a ČOV manažer projektu,
společností AP INVESTING s.r.o za cenu
1 .795.000,-Kč bez DPH, navrhl pověření starosty
obce k podpisu smlouvy.

Hlasováno: 5/0/0
Usnesení č. 2017/4/1:
Zastupitelstvo obce

schvaluje vítěze veřejné zakázky na služby
„Vlasatice – kanalizace a ČOV – manažer projektu“
a to společnost AP INVESTING, s.r.o. se sídlem
Palackého 1 2, 61 2 00 Brno, IČO: 6071 21 21 , za
cenu 1 795 000,- Kč bez DPH. ZO dále schvaluje
návrh smlouvy a pověřuje starostu obce k jejímu
podpisu.

Příloha: návrh příkazní smlouvy

Bod č. 4 Rozpočtové opatření č.3

Pan starosta přednesl rozpočtové opatření č.3

Hlasováno: 5/0/0
Usnesení č. 2017/4/2:
Zastupitelstvo obce

schvaluje rozpočtové opatření č.3

Příloha: rozpočtové opatření č.3
Bod č. 5 Rozpočtové opatření č.4

Pan starosta přednesl rozpočtové opatření č.4

Hlasováno: 5/0/0
Usnesení č. 2017/4/3:
Zastupitelstvo obce

schvaluje rozpočtové opatření č.4

Příloha: rozpočtové opatření č.4

Bod č. 6 schválení účetní závěrky obce
Vlasatice za rok 201 6

Pan starosta okomentoval sestavenou
účetní závěrku obce Vlasatice za rok 201 6.

Hlasováno: 5/0/0
Usnesení č. 2017/4/4:
Zastupitelstvo obce

schvaluje účetní závěrku obce Vlasatice
sestavenou k 31 . 1 2. 201 6, bez výhrad.

Příloha: výkazy obce, zpráva z přezkumu hospodaření,inventarizační zpráva

VEŘEJNÉ ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA
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Bod č. 7 schválení závěrečného účtu obce
Vlasatice za rok 201 6

Pan starosta přednesl návrh závěrečného
účtu obce Vlasatice za rok 201 6.

Hlasováno: 5/0/0
Usnesení č. 2017/4/5:
Zastupitelstvo obce

schvaluje závěrečný účet obce Vlasatice za
rok 201 6 a vyjadřuje souhlas s celoročním
hospodařením, a to bez výhrad.

Příloha: Návrh závěrečného účtu
Bod č. 8 schválení změny plnění rozpočtu
PO ZŠ a MŠ Vlasatice

Pan starosta přednesl změny v plnění
rozpočtu PO ZŠ a MŠ Vlasatice.

Hlasováno: 5/0/0
Usnesení č. 2017/4/6:
Zastupitelstvo obce

schvaluje Po ZŠ a MŠ Vlasatice změnu v
čerpání rozpočtu dle přílohy

Příloha: Návrh změny rozpočtu.
Bod č. 9 Žádosti

a) Pan starosta přednesl žádost paní
Martiny Kocichové na odkup části pozemku p.č.
51 38/1 o výměře 1 34 m2, dle GP.

Hlasováno: 5/0/0
Usnesení č. 2017/4/7:
Zastupitelstvo obce

schvaluje záměr obce Vlasatice o prodeji
části pozemku parc.č. 51 38/29 – ostatní plocha,
ostatní komunikace o výměře 1 34 m2 v k.ú.
Vlasatice, odděleného z pozemku zjednodušené
evidence, parcely původ pozemkový katastr: p.č.
51 38/1 o výměře 1 7564 m2, který je dosud zapsán
mj. na LV č. 1 0001 pro katastrální území Vlasatice,
odděleného na základě Geometrického plánu pro
rozdělení pozemku č. 669-58/201 7, vypracova-
ného Ing. Čestmírem Ryšavým , úředně ověřeného
oprávněným zeměměřičským inženýrem, Ing.
Čestmírem Ryšavým pod č. j .1 24/201 7, který byl
schválen Katastrálním úřadem pro Jihomoravský
kraj, Katastrální pracoviště Brno-venkov, dne
1 8.4.201 7 pod č. j . PGP-1 1 92/201 7-703.

Příloha: Žádost o odkup pozemku
b) Pan starosta přednesl žádost manželů

Sendlerových o odkup pozemku p.č.st. 587 o
výměře 7 m2.

Hlasováno: 5/0/0
Usnesení č. 2017/4/8:
Zastupitelstvo obce

schvaluje záměr obce Vlasatice o prodeji
pozemku parc.č.st. 587 – zastavěná plocha

nádvoří o výměře 7 m2, který je dosud zapsán na
LV č. 1 0001 v k.ú. Vlasatice, u Katastrálního úřadu
pro Jihomoravský Kraj, Katastrální pracoviště Brno
- Venkov.

Příloha: Žádost o odkup pozemku
c) Pan starosta přednesl žádost paní

Zdeňky Hrůzové o odkup části pozemku p.č.
51 40/2 m2 o velikosti 74m2 ,dle GP.

Hlasováno: 5/0/0
Usnesení č. 2017/4/9:
Zastupitelstvo obce

schvaluje záměr obce Vlasatice o prodeji
části pozemku parc.č. 51 40/93 – ostatní plocha,
ostatní komunikace o výměře 74 m2 v k.ú.
Vlasatice, odděleného z pozemku parcely č.
51 40/2 o výměře 94 51 3 m2, který je dosud zapsán
na LV č. 1 0001 pro katastrální území Vlasatice,
odděleného na základě Geometrického plánu pro
rozdělení pozemku č. 344-056/2008 vypracova-
ného Ing. Luďkem Drápalem, úředně ověřeného
oprávněným zeměměřičským inženýrem, Ing.
Luďkem Drápalem pod č. j . 081 /2008, který byl
schválen Katastrálním úřadem pro Jihomoravský
kraj, Katastrální pracoviště Brno-venkov, dne
29.4.2008 pod č. j . 1 1 70/2008-703.

Příloha: Žádost o odkup pozemku
d) Pan starosta přednesl žádost manželů

Kratochvílových o odkup části pozemku p.č.
51 40/2 o velikosti 1 48m2 , dle GP.

Hlasováno: 5/0/0
Usnesení č. 2017/4/10:
Zastupitelstvo obce

schvaluje záměr obce Vlasatice o prodeji
části pozemku parc.č. 51 40/92 – ostatní plocha,
ostatní komunikace o výměře 1 48 m2 v k.ú.
Vlasatice, odděleného z pozemku parcely č.
51 40/2 o výměře 94 51 3 m2, který je dosud zapsán
na LV č. 1 0001 pro katastrální území Vlasatice,
odděleného na základě Geometrického plánu pro
rozdělení pozemku č. 344-056/2008
vypracovaného Ing. Luďkem Drápalem, úředně
ověřeného oprávněným zeměměřičským
inženýrem, Ing. Luďkem Drápalem pod č. j .
081 /2008, který byl schválen Katastrálním úřadem
pro Jihomoravský kraj, Katastrální pracoviště Brno-
venkov, dne 29.4.2008 pod č. j . 1 1 70/2008-703.

Příloha: Žádost o odkup pozemku
e) Pan starosta přednesl žádost ředitelky

Linky bezpečí, z.s. paní Soni Petráškové o
podporu ve výši 5.000,-Kč na provoz Linky
bezpečí. Hlasováno: 0/3/2Zdržel se: pan Valenta, pan Hubáček
Usnesení č. 2017/4/11:
Zastupitelstvo obce

neschvaluje žádost ředitelky Linky bezpečí,
z.s. paní Soni Petráškové o podporu ve výši 5000,-
Kč na provoz Linky bezpečí z.s.

Příloha: Žádost
5
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f) Pan starosta přednesl žádost pana Milana
Nováka na odkup pozemku p.č. 5276/4 o výměře
684m2.

Hlasováno: 5/0/0
Usnesení č. 2017/4/12:
Zastupitelstvo obce

schvaluje záměr obce Vlasatice o prodeji
pozemku parc. č. 5276/4 – orná půda o výměře
684 m2, který je dosud zapsán na LV č. 1 0001 pro
katastrální území Vlasatice, u Katastrálního úřadu
pro Jihomoravský Kraj, Katastrální pracoviště Brno
– Venkov.

Příloha: Žádost o odkup pozemku
Bod č. 1 0 Různé, diskuze závěr

*Pan starosta oznámil udělení dotace a
přednesl znění smlouvy na při jetí dotace z rozpočtu
JMK na akci „Oprava sálu OÚ“ ve výši 1 95.000,-Kč
a navrhl pověření starosty obce k jejímu podpisu.

Hlasováno: 5/0/0
Usnesení č. 2017/4/13:
Zastupitelstvo obce

schvaluje při jetí dotace z rozpočtu JMK ve
výši 1 95.000,- Kč na realizaci akce oprava sálu
obecního úřadu a pověřuje starostu obce k podpisu
smlouvy č. 044843/1 7/ORR.

Příloha: Návrh smlouvy
*Pan starosta přednesl návrh dodatku č.1 ke

Kupní smlouvě a Smlouvě zřízení předkupního
práva ze dne 1 2.6.201 6 a navrhl pověření starosty
obce k jejímu podpisu.

Hlasováno: 5/0/0
Usnesení č. 2017/4/14:
Zastupitelstvo obce

schvaluje záměr o uzavření dodatku č. 1 ke
kupní smlouvě a Smlouvě zřízení předkupního
práva ze dne 1 2. 6. 201 6 a pověřuje starostu obce
k jeho podpisu.

Příloha: Návrh dodatku
*Pan starosta přednesl Volbu dvou zástupců

obce pro výkon funkce členů valné hromady
Dobrovolného svazku obcí „Odkanalizování obcí
Zapálaví – Troskotovice, Vlasatice, Litobratřice“ a
to:

- pana Josefa Lakatoše
- pana Petra Hubáčka Hlasováno: 5/0/0

Usnesení č. 2017/4/15:
Zastupitelstvo obce

schvaluje jmenování kandidátů na funkce
členů valné hromady Dobrovolného svazku obcí
„Odkanalizování obcí Zapálaví – Troskotovice,
Vlasatice, Litobratřice“ a to:

- pana Josefa Lakatoše
- pana Petra Hubáčka

*Pan starosta odpověděl na dotaz podaný v
minulém ZO - pan Stanislav Špaček se dotazoval
na odorávání polních cest. Pan starosta se setkal
se zástupci společnosti Granero Vlasatice a
Zemědělské společnosti Vlasatice, přednesl jej ich
návrhy a probíhala diskuze.

*Pan starosta poinformoval přítomné občany
o novém zaměstnanci OÚ.

*Pan Václav Konečný se dotazoval na velmi
nízký tlak vody v obci, pan starosta bude tento
dotaz řešit se zástupci VaK Břeclav.

*Paní ředitelka se dotazovala na pozemky v
okolí školy, které jsou využívány jako školní hřiště
a zahrada. K dotazu se vyjádři l místostarosta obce
pan Hubáček.

*Paní Magdalena Štouračová se dotazovala
na opravu nájezdu u školky. K dotazu se vyjádři l
starosta obce.

IV. zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 19:05 hod.

CESTA K ZAHRÁDKÁM

Vážení čtenáři,
Tento článek je určen především prospoluobčany, kteří doposud využívali cestupro zemědělskou techniku ke svýmzahradám (poslední ulice ve směru naTroskotovice po levé straně).
Od loňského podzimu je tato cesta,která vede přes soukromé pozemkyuzavřena.
Jelikož majitelé domu č.244 bydlí uvelice frekventované cesty, z důvodubezpečnosti svých dětí a vlastního využitísvého soukromého pozemku se omlouvajívšem, kterým je nyní přístup znemožněn.
Rozhodli se proto, že se za svojízahradou vzdají části pozemku kvybudování nové příjezdové cesty a jsouochotni se na ni podílet.
Ti kdo mají zájem, nechť se informujína obecním úřadě.

Děkuji ,
Andrea Varmužová
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ZRUŠENÍ KONTEJNERŮ NA TEXTIL V NAŠÍ OBCI

Diecézní charita Brno - v naší obci měla
postavené tři kontejnery na použitý texti l , do
kterého mohl kdokoli vložit čistý použitý texti l
zabalený do igel itových pytlů. Posledních šest
měsíců do těchto kontejnerů, pravděpodobně
nějaká firma, pravidelně ukládala svůj texti lní
odpad z třídírny. Tyto tři kontejnery pravidelně
plni la odřezky a dále nepoužitelným texti lem.
Dokonce v poslední době se v kontejnerech
objevovala stavební suť a komunální odpad.
Vzhledem k tomu, že sběr přestal sloužit svému
účelu (to jest použitý texti l dále nabídnout k
dalšímu používání potřebným) rozhodla se tato
společnost kontejnery z naší obce odvézt.

Obec Vlasatice se tuto službu pokusí zajistit
j inak, ale pravděpodobně ji nebudeme nabízet ve
stejném modelu jako doposud, a to z výše
uvedených důvodů.

Pavel Procházka

POKÁCENÍ DVOU KAŠTANŮ V PARKU U HŘBITOVA

Dne 1 .6.201 7 jsme nechali pokácet dva
kaštany v parku u hřbitova. Oba stromy byly ve
velmi špatném stavu. První z nich byl z větší části
suchý a druhý byl v kmeni vydlabaný. Pokácení
musela provést odborná firma, protože v jej ich
blízkosti bylo el. vedení. Těmito kroky chceme
předejít samovolnému zřícení, jako se to stalo v
loňském roce v parku u hasičské zbrojnice. Tato
událost se naštěstí obešla bez ujmy na zdraví.

První dvě fotky jsou stromy, které jsme dnes
pokáceli a třetí fotka je z loňského roku. Tento
strom měl vydlabaný kmen a samovolně spadl.

Pavel Procházka

REKONSTRUKCE RYBNÍČKU

V dubnu 201 3 byla zahájena dlouholetá
práce na uvažované opravě a odbahnění našeho
rybníku Štouráku, a to zadáním k vypracování
projektové dokumentace.

Začátkem roku 201 6 jsme požádali
Ministerstvo zemědělství o poskytnutí dotace na
tuto akci s předpokládanými náklady 2.403.006,-Kč
včetně DPH. Dotace nám byla schválena ve výši
80% uznatelných nákladů a činí 1 .853.000,-Kč.

Ihned poté jsme zaháji l i práce na
výběrovém řízení. Jako vítěz z tohoto řízení vzešla
firma Pas Natura s.r.o. , a akci vysoutěžila za cenu
2.31 6.279,-Kč včetně DPH. Koncem roku 201 6
byly zahájeny práce na odbahnění, celkem bylo
vybagrováno a přemístěno téměř 3 tisíce tun
sedimentu. Dlouhá zima zapříčini la pokračování
následných prací až v dubnu letošního roku. Další
nepředvídatelnou komplikací bylo zapadnutí bagru.
Přesto firma stihla předat hotové dílo o měsíc dříve
než bylo dohodnuto ve smlouvě. Celou stavbu
jsme průběžně kontrolovali s naším technickým
dozorem a zástupci Rybářského spolku.

V průběhu stavby se odhali ly nedostatky
projektu (např. neřešené vstupní stavidlo, zpevnění
břehů). Po dohodě se zastupitel i obce,
zhotovitelskou firmou a zástupci Rybářského
spolku, jsme se rozhodli tyto nedostatky vlastními
prostředky a silami napravit. Tady je nutno
vyzdvihnout nemalou část práce odvedenou členy
Rybářského spolku, za což jim velmi děkujeme.

K samotnému předání hotového díla došlo
1 .6.201 7. Nyní probíhají administrativní kroky k
vydání kolaudačního rozhodnutí a pokračují práce
na vyúčtování dotace.

Děkujeme všem, kteří se na této akci jakkoli
podílel i a věříme, že náš rybníček bude další
deseti letí dobře sloužit.

zaměstnanci OÚ

INFORMACE Z OBECNÍHO ÚŘADU
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SETKÁNÍ RODIČŮ A PŘÁTEL ŠKOLY

31 . 5. 201 7 po zasedání ZO se konalo
setkání rodičů, přátel školy, zástupců školy a
zřizovatele. Pan starosta přivítal přítomné rodiče a
paní ředitelku Mgr. Marcelu Mikelovou. Přítomným
rodičům přednesl výši provozních příspěvků za
roky 201 5 -201 7, které poskytuje obec jako
zřizovatel. Upozornil na snížení příspěvku, který byl
dosažen zvýšeným počtem žáků ve všech
ročnících. Školní rok 201 6/201 7 navštěvuje 75
žáků ZŠ a 23 dětí v MŠ. Zvýšený počet žáků je
odměnou za společné úsilí, na kterém se podílelo
vedení školy, zřizovatel a nemalou částí paní
Markéta Vodáková.

Slova se ujala paní ředitelka, přivítala
přítomné rodiče a představila přítomným novou
koncepci naší školy, podle které od začátku
školního roku pracují. Jejím cílem není pouze
vytvoření moderní školy s rozvojem techniky, ale
hlavně zaměření se na oblast výchovnou, což je
rozvoj dítěte a žáka a využití pravidel efektivní
výuky, dále by měla zlepšit komunikaci a nastavit
pevná a jasná pravidla mezi učitel i , žáky a rodiči. V
této koncepci je kladen důraz na osvojení
smysluplné práce i s výpočetní technikou,
upevňování pravidel slušného chování, tj . aktivně
rozvíjet naše děti ve všech směrech. Moto tohoto
projektu je S O V A: S - soběstačně, O -
osobnostně, V - vztahově, A - aktivní jedinec. Po
představení tohoto projektu paní ředitelka
okomentovala jak se daří koncepci naplňovat v
každodenním chodu školy.

V dalším bodě paní ředitelka vyzdvihla
společnou práci na snaze o zvýšení počtu žáků v
naší škole. V letošní školním roce odejde z naší
školy 1 4 žáků a roce následujícím očekáváme 5
prvňáčků.

Naše škola po dobu dvou let zaštiťovala
speciální třídu. Z důvodu nízkého počtu žáků pro
další školní rok, jsme nuceni tuto třídu uzavřít. Tři
děti ze speciální třídy budou i se svými asistenty
začleněny do běžných tříd.

Paní ředitelka dále upozornila na podané
žádosti o dotace, a to na vytvoření přírodovědné
učebny, projekt Šablony pro školy, který by měl
využít na částečný úvazek školního psychologa a
dotaci na obědy do škol pro znevýhodněné žáky.

Další možností, kterou můžou žáci využít je
otevření ranní družiny a možnost návštěvy 2
příměstských táborů, které jsou nejen pro děti z
naší školy a konají se od 1 0. 7. -1 4. 7. 201 7 a od
1 7. 7. - 21 . 7. 201 7.

Od nového školního roku budou opět
zavedeny svačinky do školy, projekt Ovoce do škol
bude nově i pro žáky z druhého stupně, bude nová
možnost placení obědů, a to inkasním příkazem.

Paní ředitelka požádala přítomné rodiče o
jej ich dotazy a připomínky. Následovala diskuze
zaměřená převážně na otvírací dobu MŠ Vlasatice
po dobu letních prázdnin a na problém s kouřením
některých našich žáků.

Michaela Sendlerová

TŘÍDĚNÍ ODPADŮ V ROCE 201 6

Také v roce 201 6 jsme úsporou v systému
tříděného sběru a recyklace využitelných složek
komunálních odpadů přispěli ve spolupráci se
společností EKO-KOM a.s. ke zlepšení životního
prostředí „uhlíkové stopy“. Úsporu, kterou obec
Vlasatice dosáhla, představuje emise CO2 ekv.
54,537 tun, úspora energie 1 509 21 1 MJ.
Tříděním odpadů obec získala částku 1 68 203,-
Kč, díky tomuto efektivnímu třídění máme poplatek
za svoz odpadu pouze 400,- Kč/osoba/rok.

V rámci ještě větší úspory, prosíme nejen o
důsledné třídění, ale i o vyvážení pouze plných
popelnic, tímto se vyhneme poplatku za manipulaci
s nádobou.

DĚKUJEME VÁM, ŽE TŘÍDÍTE ODPAD.

Pavel Procházka

NABÍDKA OBĚDŮ PRO OBČANY.

Školní jídelna při ZŠ a MŠ Vlasatice si Vás dovoluje oslovit s nabídkou obědů pro
občany i firmy. Nabízíme Vám oběd v ceně 60,- Kč, který si můžete sníst přímo v jídelně
nebo odnést v jídlonosiči domů. Ve spolupráci s obecním úřadem nabízíme rozvoz obědů
pro důchodce až do domu. Vaříme jeden druh jídla z čerstvých a kvalitních surovin.
„Naše obědy Vám budou chutnat jako od maminky.“
Bl ižší informace získáte u vedoucí ŠJ, telefon 51 9 324 228.

Jarmila Zimová, vedoucí školní jídelny
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Vážení čtenáři,

na tomto místě bychom Vás již tradičně
chtěl i seznámit s činností MŠ a ZŠ. Co se nám
podaři lo, co všechno jsme viděl i , slyšel i a zažil i .

Konec března patří vždy Noci s
Andersenem. Hlavním motivem letošní akce, které
se zúčastni lo asi 30 dětí (včetně 5 předškoláků),
byly pohádkové příběhy Macha, Šebestové a jej ich
kouzelného sluchátka. Jako každý rok čekaly na
děti úkoly, soutěže, hry i noční stezka odvahy
končící ve vlasatické knihovně. Děkujeme slečně
Dominice Vodákové, která se do naší akce zapoji la
a knihovnu nám zpřístupnila.

31 . března se žáci 8. a 9. ročníku zúčastni l i
soutěže družstev v ZOO Brno, tentokrát na téma
Ptáci. Den ptactva jsme oslavil i také v rámci
projektu Les na jaře, který proběhl na naší škole
1 8. 4. – 20. 4. 201 7. Na školní zahradě se
uskutečnila přehlídka dravých ptáků a sov
společnosti SEIFEROS. Děti z MŠ, žáci naší i
troskotovické školy a také občané Vlasatic, kteří se
přišl i na dravce podívat, si přes nepřízeň počasí
odnesli úžasné zážitky – podrbali sovu na bříšku,
viděl i orla v akci i neplánované narušení
vzdušného prostoru naším místním čápem. 21 . 4.
jsme převážně prací na školní zahradě a svozem
papíru a železa oslavil i Den Země. Děkujeme tímto
občanům za spolupráci při této akci.

Následovaly čarodějnické reje jak v
mateřské škole, kde děti vaři ly lektvary,
ochutnávaly pochoutky baby Jagy a létaly na
koštěti , tak také ve speciální třídě a na I . stupni ZŠ
v podobě projektového dne.

V květnu uspořádala škola ojedinělou akci,
které se mohla zúčastnit i široká veřejnost.
Uskutečnila se beseda s paní Věrou Sosnarovou.
Ženou, která neměla lehký život, která byla v roce
1 945 deportována z rodného Brna do Ruska a
dalších 1 9 let strávila v gulagu. Všichni přítomní
naslouchali jejímu vyprávění o krutostech a
násilnostech, které prožila, se zatajeným dechem,
někteří i se slzou v oku. Ve svých 83 letech paní
Sosnarová stále ještě jezdí po republice na besedy
o svém životě. Její vzpomínky jsou sepsané v
knize Krvavé jahody.

Na konci května byla pro žáky školy
připravena přednáška na téma Kyberšikana. Dnes
velmi aktuální téma, kterému je nutné věnovat
pozornost. Zúčastni l i jsme se také již tradiční
soutěže Hry bez hranic, které pořádá SVČ v
Pohořel icích. Žáci zabojovali a za vydatné podpory
fanoušků se jim podaři lo získat Pohár vítězů.
Všichni doufáme, že příští rok vítězství obhájíme.
Děti z MŠ a žáci I . stupně se učil i čistit si správně
zoubky v rámci preventivní akce Zdravé zuby, žáci
speciální třídy absolvovali přednášku s besedou o
Číně

Den dětí oslavi ly děti z MŠ výletem do ZOO
parku a DINO parku ve Vyškově. Brzy překonaly
obavy z veleještěrů, zhlédly fi lm v 3D kině, v ZOO
podrbaly kozu a obdivovaly další zvířata. Další
nevšední zážitek je čekal hned následující den při
představení Vodnická pohádka z dílny divadélka
Rolnička, které do školky j iž poněkolikáté zavítalo.

Konec školního roku bývá hektický. Žáci
mají plné hlavy závěrečných písemek, učitelé zase
plné hlavy závěrečných známek. Před koncem
roku stihneme ještě výlety, sportovní olympiádu v
Jiřicích, Den s Integrovaným záchranným
systémem v Pohořel icích, slavnostní pasování
předškoláčků do řad školáčků i závěrečnou
prezentaci žáků 9. ročníku, kteří se pochlubí svými
pracemi. Slavnostní zakončení školního roku, které
se uskuteční 30. 6. 201 7 v 8.00 hodin před
budovou školy, zpříjemní školní pěvecký sbor.

A pak už HURÁ! PRÁZDNINY!

Přejeme Vám krásné léto.

Alena Králová
za žáky ZŠ, děti MŠ a zaměstnance

ZŠ A MŠ VE VLASATICÍCH
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Svoje jubilea oslavili:
Leden 2017

80. narozeniny - pí. Zavadilová Věra

Duben 2017
75. narozeniny - pí. Ježová Kateřina

p. Jáchim Antonín

85. narozeniny - p. Nečas Zdeněk

Květen 2017
75. narozeniny - p. Hubáček František

85. narozeniny - pí. Waisová Dagmar

(paní Zavadilové jsme v minulém čísle chybně uvedlivýročí narozenin, tímto se jí velice omlouváme)

Červen 2017
75. narozeniny - pí. Skaláková Anna
80. narozeniny - pí. Krábek Milan

Pevné zdraví a dostatek životní pohodyvšem oslavencům přeje redakce

Noví občánci:
v dubnu 2017 jsme přivítali
Vojtěcha Červinku

Nejkrásnější ze všech dárků vkládá život do kočárků.Blahopřejeme rodičům

Navždy nás opustili:
v květnu 2017

Palášková Věra

Kdo v srdcích žije neumírá...

ŠKOLNÍ ROK 201 6/201 7

Na konci roku se vždy bilancuje, a to i na
konci toho školního. Dovolte nám tedy několik
řádků.

Ve školním roce 201 6/201 7 navštěvovalo
základní školu celkem 75 žáků a mateřskou školu
23 dětí. V červnu se rozloučíme s 1 3 žáky
vycházejícími ze školy a 6 dětmi odcházejícími z
MŠ.

Od září vešla v platnost nová koncepce
školy, se kterou byli rodiče dětí a žáků školy
seznámeni. Tuto koncepci, která se týká jak oblasti
vzdělávací, tak výchovné, oblasti komunikace mezi
žáky, učitel i a zákonnými zástupci i oblasti
materiálního vybavení školy, jsme během roku již
začali naplňovat a i nadále v tom budeme
pokračovat.

V příštím roce nás čeká několik změn. Týkají se
především stravování a doufáme, že budou
přínosem pro všechny strávníky. Bude zavedena
možnost inkasní platby obědů a opět se do školy
vrátí svačinky, které budou připravovány ve školní
jídelně. Bohužel od září bude uzavřena speciální
třída, která v naší škole fungovala, z důvodu
nízkého počtu žáků ve třídě. O všech novinkách
budou rodiče ještě podrobně informování na
počátku nového školního roku.

Nový školní rok 201 7/201 8 odstartuje v
pondělí 4. září 201 7 a jsme rádi, že budeme moci
mezi sebou přivítat i 5 prvňáčků.

Alena Králová

11

jubilea
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Jánské hody 2017
Dne 24. 6. 201 7 se uskutečnily tradiční Jánské hody. Celý den začal předáním hodového práva a

posvěcením hodů v našem kostele. Následně se celá naše skupina 1 2 párů krojovaných stárků s 25
krojovanými dětmi vydala na průvod vesnicí. Po velmi náročném a velmi horkém dni ocenil i ochlazení v
bazénech nejen stárci, ale i někteří muzikanti . Přes den i večer nám k poslechu a tanci krásně hrála
kapela Sobuláci. Večerní hodovou zábavu zaháji la krojovaná chasai s dětmi společným nástupem. V
průběhu večera jsme si pro Vás připravil i mašličkové sólo a vtipné půlnoční překvapení.

Za všechny stárky bych chtěla poděkovat naší obci a klubu TJ Start Vlasaticeza pomoc s
organizací, panu Křipačovi a paní Špačkové za doprovod s koňmi po vesnici, panu faráři, kapele
Sobuláci a samozřejmě Vám všem, kteří jste nás přišl i podpořit.

Těšíme se na Vás zase za rok!

Lenka Hubáčková
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OSTATKOVÁ ZÁBAVA

Dne 25. února 201 7 Klub důchodců opět
pořádal j iž tradiční masopustní průvod po vesnici a
večerní ostatkovou zábavu spojenou s maškarním
plesem. Masopustní průvod se podle mého názoru
vydaři l , za co bych chtěla poděkovat nejenom
zúčastněným maskám, ale i všem občanům za
krásné přivítání u svých domovů, bohaté
občerstvení a finanční příspěvek. Večerní maškarní
ples byl také vydařený, což potvrzuje hojná účast
návštěvníků, kteří se j istě dobře bavil i . Současně
bych ráda chtěla poděkovat i všem spoluobčanům
a sponzorům za dary do tomboly.

Eva Hubáčková

VÝSTAVA VÍN

Letošní výstava vín, která se konala 1 5.
dubna byla 30. ročníkem. Na tuto výroční akci se
podaři lo zajistit 273 vzorků vín. Z toho bílých 1 92
a červených 81 . Vinaři, kteří poskytl i svoje vzorky
vín si zaslouží poděkování. Vína poskytují zdarma
a výstav, kterých se v okolí účastní je hodně.

Šampionem bílých vín se stalo
RULANDSKÉ ŠEDÉ, HOVĚZÁK A-R, UNKOVICE

a v červených odrůdách nejvíce vynikl
CABERNET CORTIS, ING. FUČÍKA PAVLA Z BRANIŠOVIC

Zúčastni lo se asi 1 50 návštěvníků, kterým k
posezení u vína zahrála Starobřeclavská
cimbálová muzika. Dík patří výstavnímu výboru a
obecnímu úřadu.

Na závěr bych se zmínil , že společenskou
akci, jakou je výstava vín, by si neměli dva pozdní
návštěvníci plést s výstavou drobného ptactva.

Jiří Studeník

VÍTÁNÍ OBČÁNKŮ

Na jaře letošního roku jsme přivítal i tři nové
občánky Vlasatic. Premiéru měla nově vyzdobená
obřadní síň, kterou si můžete prohlédnout na
fotografiích. Samotné vítání mělo velmi sváteční a
výjimečnou atmosféru. Tuto atmosféru nám
pomohli navodit žáci a učitelé hudebního atel iéru
Mgr. Pavla Kratochvíla svým dojemným hudebním
doprovodem. Mezi nové občany Vlasatic jsme
přivítal i tři krásné holčičky. Rodičům přeji , ať vám
děti rostou do krásy a k radosti.

Pavel Procházka

SVATBA VE VLASATICÍCH

Podruhé jsem měl příležitost ve Vlasaticích
oddávat.Obřad se tentokrát konal v naší nově
vyzdobené obřadní síni.

Po delším soužití se Lenka Špačková a
Karel Rouča v úzkém rodinném kruhu rozhodli pro
uzavření manželství. O hudební doprovod celého
svatebního obřadu se postaral i žáci atel iéru Mgr.
Pavla Kratochvíla. Vystoupení malých zpěváčků
dojalo všechny přítomné a tím vytvoři lo
nezapomenutelnou atmosféru.

Novomanželům přejeme do dalších let
hodně štěstí zdraví a lásky.

Pavel Procházka
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ŽEHNÁNÍ MOTORKÁM

Také v letošním roce se konalo, možná se
dá již říci tradiční, žehnání motorkám. Sobotní
počasí bylo pro tuto akci jak stvořené a po poledni
se j iž začaly sjíždět motorky z celého okolí. Pro
zúčastněné připravil i manželé Fuksovi občerstvení
ve Vlasce, za což jim moc děkujeme. Ve čtrnáct
hodin zaháji l farář pan Svoboda Mši Svatou a poté
všechny motorky jednu po druhé posvěti l . Asi
hodinová vyjížďka po Mikulovském kraji byla
krásným zakončením tohoto dne a doufám, že rok
201 7 bude pro všechny zúčastněné motorkáře
beznehodový.

Libor Šulc

KONCERT KE DNI MATEK

1 4.5. 201 7 v neděli jsme spolu s obecním
úřadem ve Vlasaticích uspořádali koncert ke Dni
matek v sále místní radnice. Na koncertě účinkovali
děti od těch nejmenších "CVRČKŮ" až po zkušené
starší žáky. Při výběru žáků jsme dali přednost
především dětem, které bydlí ve Vlasaticích, aby
mohli ukázat své umění v rodné obci. Na koncertě
účinkovalo téměř šedesát žáků Atel iéru, které svým
vystoupením poděkovali za lásku, starostl ivost a
péči všem maminkám. Pan starosta pro všechny
připravil příjemné prostředí a jak je ve Vlasaticích
j iž dobrým zvykem, bylo nachystáno i občerstvení.
Pro každou maminku v publiku byla přichystána
kytička k jej ich svátku, kterou předávali naši žáci.

Je jen velká škoda, že tak málo místních
obyvatel přišlo s námi oslavit tak krásný svátek
jako je Den matek i přesto, že všichni měli ve svých
schránkách pozvánku. Nezbývá než všem co přišl i
poděkovat za podporu malých muzikantů a panu
starostovi za vše co pro obec dělá.

Za Hudební atel iér Mgr. Pavel Kratochvíl

DIVADELNÍ SPOLEK DIALOG VE VLASATICÍCH

V sobotu 20.5.201 7 naši obec navštívi l
divadelní spolek Dialog z Brna. Připravil si dvě
vystoupení, odpoledne pro děti pohádku "O
kočičím zpívání" a večer kabaretní show podle hry
Jiřího Brdečka "Limonádový Joe". Na pohádku se
přišlo podívat asi třicet dětí. Byla plná krásných
písniček, měla detektivní zápletku a na závěr
představení si děti mohly na podiu zazpívat
společně s herci. Večerní představení známého
motivu, bylo jak j inak než humorně pojaté. Přišlo se
podívat asi padesát diváků a určitě se všem líbi lo.
Je pravda, že střelbu z pistolí akustika našeho sálu
dostatečně nedokázala utlumit, ale rozhodně nám
to nepokazilo příjemně prožitý večer. Herci po
představení pokračovali v zábavě v naší hospodě,
kde do zavíracích hodin zpíval i , hrál i na kytaru a
bavil i se.

Josef Lakatoš

DĚTSKÝ DEN

Den dětí ve Vlasaticích byl moc fajn. Celá
událost se nesla v rodinné atmosféře. Místo
pořádání bylo vzhledem k teplému počasí naprosto
perfektní. Úkoly pro děti skvěle nachystané.
Nezaskočily ani malé, ani velké. Balónkový klaun
se svými výtvory zaujal naše kluky myslím nejvíc.
Malování na obličej - paní má můj velký obdiv. Ta

nekončící fronta.
Naštěstí se na kluky
taky dostalo a s
pavoučkem na tváři i
usínal i . V bufetu
příjemná obsluha, k
tomu super muzika.
Bylo to moc fajn.

Organizátorům
velké díky a budeme
se těšit na příští rok.

Iveta Dvořáková
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Sakrální stavby obce Vlasatice
díl třetí

V dnešním díle o sakrálních stavbách ve
Vlasaticích vám popíši histori i poslední památkově
chráněné stavby, a to Sochy Sv. Jana
Nepomuckého. Další památky, se kterými vás
postupně seznámím, j iž nejsou památkově
chráněné, ale mají pro nás historickou hodnotu.
Patří sem první z nich, a to Nedoschil lův kříž.

SOCHA SVATÉHO JANA NEPOMUCKÉHO

Stojí v parku mezi hasičskou zbrojnicí a
hřbitovem (v minulosti toto místo bylo nazýváno
Josefovo náměstí „Josefplatz“ – název byl odvozen
od sochy, kterou v roce 1 883 nechali místní
obyvatelé postavit na počest císaře Josefa I I . – tato
mosazná socha musela být roku 1 91 9 z politických
důvodů odstraněna).

Jan Nepomucký byl světec, narozený kolem
roku 1 340 v Pomuku u Plzně. Působil jako
generální vikář pražského arcibiskupa a také kvůli
svému vytrvalému prosazování církevních práv byl
v roce 1 393 na příkaz českého krále Václava IV.
mučen a utopen ve Vltavě. V roce 1 729 byl
svatořečen a je považován za patrona Čech.

Sochu vytvoři l v roce 1 738 ditrichštejnský
dvorní sochař Ignaz LENGELACHER (1 698 –
1 780), o tomto sochaři jsme si více řekli v minulém
díle. Vysoký hranolový sokl stojí na zděné
čtvercové platformě, obklopené kamennou
balustrádou. Na všech čtyřech stranách jsou
latinské nápisy, které byly zrestaurovány při
poslední opravě kostela v roce 1 934. Nápadné je
na nich zdánlivě l ibovolné zvětšení některých
písmen, jež byla při restaurování vybarvena
červeně. Jestl iže tyto zvýrazněné litery čteme jako
římské čísl ice a sečteme jej ich hodnoty, součet
dává letopočet; tento chronogram na každé straně
udává rok 1 738, kdy byla socha postavena.

Nápis na přední straně:
ISTA STATVA - HONORI - S. IOANNIS - NEPOMVCENI -
DEVOTA – A – WOSTICENSIBVS - POSITA EST
[Tato socha zasvěcená sv. Janu Nepomukovi byla postavena
obyvatel i Vlasatic. ]

Zadní, na východ obrácená strana nese prosbu:
EXVRGE – IN – ADIVTORIVM – CONTRA - SVPERBOS
TVRCAS
[Pozvedni se ku pomoci proti zpupným Turkům.]

Na jižní, ke hřbitovu obrácené straně:
HIC STAT – IOANNES - QVO LOQVENTE – A – LINGVIS –
DETRAHENTIBVS - TOTIVS ORBIS – FAMA - IN TVTO
STAT
[Zde stojí Jan. Když hovoří, je naše pověst v bezpečí před
zlými jazyky celého světa. ]

Severní, ke středu obce obrácená strana zvěstuje zbožné
vyznání:
IN TE – SPERAVERVNT – WOSTICENSES – NON –
CONFVNDENTVR – IN – AETERNVM
[V tebe skládají naději obyvatelé Vlasatic; na věky nebudou
poraženi. ]

Při další opravě sochy a to v květnu 1 992,
se pod ní našla dřevěná mincovní kazeta
obsahující dvě mince (ø 25 a 28 mm) s písmeny:

na přední straně: CARolus VI Dei Gratia Romanorum
Imperator Semper Augustus Germaniae HIspaniarum
Hungariae BOHemiae REX,

na zadní straně: ARCHIDux AUSTriae DUX BUrgundiae
COMes TYRolis 1 735.

V překladu tyto zkratky znamenají: Karel VI . z Boží
milosti císař římský, vždy rozmnožitel říše, král německý,
španělský, maďarský, český. / Arcivévoda rakouský, vévoda
burgundský, hrabě tyrolský, 1 735.

Obě mince tedy zjevně byly vloženy do
soklu už při postavení sochy v roce 1 738 a od té
doby zůstaly nedotčené.

Není známo, co naše
předky přimělo k pořízení
sochy, můžeme se jen
dohadovat. Snad to
naznačuje volání o pomoc na
zadní straně, v němž se
svěřují do ochrany Janu
Nepomuckému jako
zmužilému obránci pravé víry,
prohlášenému za svatého jen
devět let předtím.
Jihomoravané dosud měli v
živé paměti hrůzy při vpádech
»nevěřících« z jihovýchodu v
letech 1 663, 1 683 a 1 705 1 706 a válka proti
Turkům, zuřící znovu od roku 1 737, se pro
rakouská vojska nevyvíjela právě šťastně. Možná k
postavení sochy přispěla i relativně vysoká
úmrtnost v letech 1 732 a 1 733, ukazující na možné
epidemie.

Opravenou sochu posvěti l 20. června 1 992
vlasatický rodák Prof. Dr. Franz ROTH (St. Pölten)
s asistencí faráře Víta SEVERY z Pohořel ic, za
přítomnosti dolnorakouského zemského hejtmana
Siegfrieda LUDWIGA a četných dřívějších
německých obyvatel Vlasatic.

V letošním roce jsme na
sochu nechali vyhotovit
posudek a požádali jsme
Ministerstvo zemědělství o
dotaci na její opravu.
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NEDOSCHILLŮV KŘÍŽ.

U silnice do Troskotovic poblíž
j ihozápadního rohu zámecké zdi stojí Nedoschil lův
kříž. Tento kříž byl postaven v roce 1 846 manželi
Rosálií a Franzem Nedoschil lovými.

Na přední straně přivrácené k silnici je nápis »Es ist
vol lbracht« [Dokonáno jest]

na zadní straně »Errichtet zur Ehre Gottes von der Famil ie
Franz und Rosalie Nedoschil l unter der pfarrl . Seelsorge des
Hochw. Herrn Joseph Kraus 1 846«
[Postaveno ke cti Boží rodinou Franze a Rosalie
Nedoschil lových za far. duchovní péče důst. pána Josepha
Krause 1 846].

První opravou kříž prošel v roce 1 907.
Oprava stála 70 korun a na její úhradě se podílel i
Franz WILFINGER a Felix a Magdalena
MÜHLBERGEROVI. K další opravě došlo v roce
201 5 na obecní náklady. Restauraci provedl pan

MgA. Jiří Marek z Medlova za cenu 1 39 000,- Kč.
Zajímavostí je, že Ježíš musel být při této opravě,
na náklady restaurátora, zhotoven hned dvakrát,
protože při převozu praskl.

Restaurátorovy
se tato událost ještě
nikdy nestala, tak
doufám, že to nebylo
špatné znamení.

Pavel Procházka

Z HISTORIE VLASATIC 1 3.díl

PŘEPIS KRONIKY Z „POVÁLEČNÝCH“ LET

Měl jsem možnost oskenovat kroniku Vlasatic z
„poválečných“ let a nyní ji převádím do elektronicképodoby, aby se do ní mohl podívat kdokoliv bez toho,aby musel do Státního okresního archivu v Mikulově.

MarS

ŠTAFETA PŘÁTELSTVÍ A MÍRU

Dne 1 5. l istopadu 1 960 probíhala naší obcí
celostátní štafeta přátelství a míru. K jejímu uvítání
se shromáždil i občané u mudovy MNV, kde štafetu
pozdravil proslovem tajemník MNV s. Šiška,
básněmi a zpěvem žáci OSŠ. Po celé trati od
vstupu do obce od Troskotovic byla cesta
lemována třásněmi až za budovu mateřské školy.
Žáci OSŠ byli rozestavěni podél trati a pionýři
běželi v jednotl ivých úsecích se štafetou. U budovy
MNV nesli štafetu vybraní zástupci MNV v čele s
předsedou s. Tul isem.

TRAGEDIE O VÁNOCÍCH

Celá vesnice byla nebývale vzrušena
záhadnou okolností smtí Josefa Drdy, kováře JZD
Vlasatice. Dne 27.prosince 1 960 po Štěpánské
zábavě o půl páté ráno byl nalezen mrtev mezi
stájemi poblíž si lnice u Růžičkových. Zjisti lo se, že
byl zavražděn nožem. Jmenovaný byl českým
reemigrantem z Jugoslávie, kde byl v době
I I .světové války partyzánem. Byl dosud svobodný
ve stáří 34 let. I ronií osudu měl dostat asi za tři dny
dědictví 40 tisíc Kčs, o kterém však neměl tušení.
Soudní pitva naznala případ smrti jako sebevraždu,
i když se okolnosti tomu nezdály nasvědčovat.

NOVÉ FORMY OBCHODU

Do roku 1 948 byly prodejny zboží v
soukromém podnikání. Od této doby se prováděla
social izace obchodů, nynější název je Jednota.
Nové formy prodeje se uskutečnily ve Vlasaticích v
roce 1 958 zřízením samoobsluhy na potraviny a to
v bývalé prodejně u Prudíků. V dolním obchodě
byla zřízena prodejna kovomat. V roce 1 958 bylo
též opraveno pohostinství a to brigádnicky místními
občany. V roce 1 960 se v obci zruši la Narpa a
prodej tabáku i papírnictví přešlo do kovomatu.

JZD V ROCE 1 961

JZD hospodaří na výměře 1 069,48ha
zemědělské půdy, z toho 1 041 ,1 6ha orné půdy. Je
v něm sdruženo 1 04 zemědělských závodů a v
JZD pracuje 1 83 družstevníků trvale a dále 1 2
občanů a to převážněžen vypomáhá ve špičkových
pracích. Pracovní morálka je j iž v celku dobrá a dá
se předpokládat, že se ještě zlepší, neboť letos po
prvé byly některým družstevníkům kráceny
naturál ie za neodpracované stanovené množství
pracovních jednotek.

Největším dlužníkem v plánovaných
příjmech zůstala rostl inná výroba dlužna téměř
360.000,-Kčs, protože nesplni la tržby za semena u
vičence a vojtěšky a za zeleninu, což bylo
zaviněno deštivým počasím a velkým výskytem
polních škůdců.

Průměrné hektarové výnosy:
plodina osev v ha plán v q/1 ha skutečný výnos v q
řepka olejná 1 6 1 4 21 ,49
žito 50 26 26,58
pšenice 1 55 28 33,55
ječmen 245 28 27,64
směska 34 24 24,70
kukuřice 1 02 35 -
brambory 36 1 51 ,60 1 08,53
cukrovka 85 200 298,26
pícniny 1 77 60 52,35

Kukuřice na zrno přestože byla plánovaná
plocha na siláž oseta, musela být sesilážována,
neboť nebylo zajištěno 250 vagonů silážní hmoty.
Tento nedostatek v zajištění si láže se projevil v
důsledku velikého a dlouho trvajícího sucha po
žních a také špatným výběrem pozemků.
Agrotechnické termíny byly téměř u všech polních
prací dodrženy. Bylo prováděno příčné
prosekávání cukrovky a dvoufázová sklizeň obilí.
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Na úseku živočišné výroby bylo po prvé v
histori i družstva dosaženo dobrých výsledků, což
se projevi lo v tom, že byly splněny plánované tržby.

STAV DOBYTKA V JZD

Stav dobytka k 1 .1 .1 9961 31 .1 2.1 961 Plán Skutečnost
Skot celkem 654 653 750 726
Krávy 241 283 240 243
Vepřový dobytek 1 1 45 1 1 00 1 1 80 1 1 1 1
Prasnice 1 31 1 35 1 40 1 35
Slepice 1 850 3400 3400 2989

Nejhorší situace je v zástavu nosnic.

DOTACE DO DRUŽSTEVNÍHO FONDU

Do družstevního fondu bylo dotováno
1 ,1 20.376Kčs, tj . 22,31 % JZD se podílí z kulturního
fondu na rozvoji kultury v obci příspěvkem na knihy
do místní l idové knihovny, podporuje finančně TJ, i
j iné kulturní akce.

VÝSTAVBA JZD

V roce 1 961 se převážně pracovalo na
dokončení stáje pro vepře a na adaptaci stodoly na
stáj pro dobytek za mlýnem. Ve stáj i byly umístěny
nemocné krávy baukovní.

ČSSS V ROCE 1 961

Půdní základna se zvýšila převzetím půdy
od soukromně hospodařících zemědělců a dosáhla
výměry 869,36ha. Byla provedena též v tomto roce
výměna pozemků mezi ČSSS Vlasatice a JZD
Vlasatice.

Hektarové výnosy
pšenice 28,79q
žito 1 6,70q
ječmen 34,1 8q
oves ------ q
kukuřice 20,21 q
brambory ranné 35,00q
brambory pozdní 51 ,07q
cukrovka 289,1 3q
zelenina 1 98,65q

STAVY DOBYTKA

Průměrný roční stav dojnic byl 237 kusů,
průměrná dojivost na den 6,08 l itrů, za rok 2225
litrů. Narozeno telat 1 54 kusů, průměrný roční stav
prasnic 1 31 , odstav selat od 1 prasnice 1 5kusů.
Průměrný roční stav vepřového dobytka 258 kusů,
prům. denní přírůstekna váze 0,61 kg.

PRACOVNÍ SÍLY

Během roku pracovalo ve státním statku
celkem 1 42 dělníků v rostl inné i v živočišné výrobě
a 7 technicko-hospodářských pracovníků.

ZMĚNA ŘEDITELSTVÍ ČSSS

Státní statek Vlasatice patři l do 30.6.1 960
pod národní podnik v Miroslavi. Při reorganizaci
krajů a okresů v r. 1 960 bylo zřízeno nové
ředitelství státních statků v Pohořel icích a Vlasatice
byly začleněny do tohoto ředitelství.

VÝSTAVBA ČSSS

V r. 1 961 byla provedena adaptace ubikací

pro sezonní dělníky, dále vybudovány chladící
zařízení mléka, provedena přestavba stodoly na
předvýkrmnu vepřů pro 500 kusů. V tomto roce
bylo započato s přestavbou místností pro
převlékárnu a umývárnu pro zaměstnance v
živočišné výrobě.

ZVYŠOVÁNÍ KVALIFIKACE

Ve školním roce 1 959/60 a 1 960/61 bylo
umožněno závodem studium na dvouleté
mistrovksé škole v Miroslavi dvěma
zaměstnankyním a to Anně Štouračové a Marii
Hladíkové, kombajnérský kurz Petru Gašperákovi,
kurz traktoristů v r. 1 960 Vladimíru Konečnému a
Štefanu Šebeňovi, r.1 961 Vincenci Rigovi,
Antonínu Hrbačíkovy a Adolfu Wiesnerovi.
Včelařský kurz prodělal František Žižlavský.
V roce 1 961 byl vyznamenán s. Ondřej Obleser,
který se v krajské soutěži pásových traktoristů
umísti l mezi prvními desíti traktoristy v
j ihomoravském kraji .

ČINNOST TJ

TJ Sokol Vlasatice se v posledních letech
omezila v činnosti jen na oddíl kopané, ale ani
tento oddíl se mistrovské soutěže nezůčastni l a
hrál jen přátelské a pohárové zápasy. Příčinou
malé aktivity bylo nedostatek tělocvičny a malý
zájem o práci funkcionářů v TJ i nedostatek
cvičitelů.

Na jaře r.1 961 nastává větší oživení činnosti
TJ. Je reorganizováno vedení TJ, kde předsedou
se stává nově přistěhovalý ředitel školy Otakar
Tylče. Na Na schůzi výboru TJ Sokol bylo při jato
usnesení přeměnit název TJ Sokol na TJ
Družstevník, protože velká většina členů je
skutečně členy JZD a JZD slíbi lo finanční podporu
tělovýchově ze svých kulturních fondů. Zásluhou s.
Pajkrtové byla zaktivizována činnost žen a
dorostenek, získáno bylo mnoho nových členů.
Nová TJ Družstevník uspořádala tělocvičné
vystoupení dne 25.6.1 961 na hřišti u školy a letní
karneval dne 1 0.6.1 961 , aby získala finanční
prostředky na zakoupení tělocvičného nářadí.

PŘEVZETÍ SPRÁVY ŠKOLY

Dnem 1 .září 1 961 byl jmenován ředitelem
ZDŠ ve Vlasaticích učitel Otakar Tylče, který se v
únoru t.r. přistěhoval na naši školu z Hrabišína u
Šumperka. Zástupcem ředitele byl jmenován učitel
František Hladík.

ZLATÁ SVADBA

Dne 1 .června 1 961 konal se v obřádní síni
MNV ve Vlasaticích slavnostní akt první zlaté
svadby ve Vlasaticích a to manželů Pavla a Marie
Machových. Svadba se konala za velké účasti
místních občanů, kteří jmenovaným srdečně
blahopřál i k jej ich významnému rodinnému datu.
Výbor žen při MNV věnoval jubi lantům pěkný dárek
a to bohatě vypravený koš s hojnými potravinami a
dobrotami.

ZMĚNY ZAMĚSTNANCŮ MNV

Od samého počátku r.1 960 odešel tajemník
MNV s. Metoděj Mikulčický na nové pracoviště do
JZD Přibice. Funkci tajemníka vykonával j iž od
podzimu 1 959 s. Bohuslav Šiška, když s.
Mikulčický byl na půlročním školení.
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V měsíci září odešel z řad zaměstnanců
MNV s. Bedřich Tichý, který se stěhoval s rodinou
do Ostravy. Vedl na MNV evidenci občanů, byl
předsedou ČSČK, staral se ve funkci předsedy
aktivu pro občanské záležitosti o důstojnou
výzdobu obřadní síně a o důstojný ráz občanských
sňatků. Od 1 .1 .1 961 až do září konal funkci
matrikáře po s. Aloisovi Musilovi. Za jeho působení
ve funkci ČSČK byla ve Vlasaticích zřízena zubní
ambulance nejdříve v budově MNV, později
přestěhována do neobsazeného bytu v učitelském
domě č.6. Od září 1 961 vykonává veškeré práce
po s. Tichém s. Marie Prázová, která je
zaměstnankyní MNV od 1 . ledna 1 961 .

VOLBY SOUDCŮ

Social istická ústava naší republiky zakotvi la
zásadu volitelnosti soudců všech soudců a
povinnost soudců skládat voličům účty ze své
činnosti . Všichni naši občané byli na předvolební
schůzi seznámeni s kandidáty na funkce soudců a
obeznámeni se zásadami nejdůležitějších našich
zákonů a s novým právním řádem, s organizací a s
činností našich soudců dne 23. l istopadu 1 961 . Za
kandidáty soudců v naší obci byl i vybráni: s.
Jaromír Beran, Vlasatice čp.348 a s. Marie
Straková, Vlasatice č.47. Kulturní pořad při
představení kandidátů poskytl vojenský umělecký
soubor z Pohořel ic. Vlastní volby se konaly v neděli
dne 3.prosince 1 961 . Volební účast byla
stoprocentní a bylo odvoleno dávno před
stanovenou hodinou skončení voleb.

ČINOST ČSM

Odchodem s. učitele Procházky poklesla
veřejná činnost ČSM a téměř se neprojevovala. V
dubnu 1 958 dala VOKSČ za úkol s. Vladimíru
Malíkovi, aby znovu dal mladé lidi dohromady. Byl
zvolen nový výbor za předsednictví s. Malíka a
opět se činnost jak ve schůzkách tak i v pěveckém
kroužku obnovila. První veřejné vystoupení bylo v
předvečer 1 .máje 1 958 u táboráku na fotbalovém
hřišti . Táborák byl navštíven i četnou veřejností a
veselice trvala dlouho do noci.

Velkou zásluhu na rozvíjení práce v ČSM
měl v této době i s. Radek Baláš z KV ČSM. Za
jeho pomoci byl vypracován perspektivní plán na
celý rok, dána do pořádku evidence a ostatní
zápisy. OV ČSM v Židlochovicích vypsal soutěž
mezi skupinami celého okresu o nejlepší účast na
brigádách v pomoci JZD. V této soutěži místní

skupina ČSM dvakrát získala putovní vlajku OV
ČSM za vzornou práci. Chlapci i děvčata hrávali
volejbal na prostranství u Tesaříkových.

Po odchodu s. Malíka byl na jaře 1 959 výbor
ČSM znovu doplněn a předsedou zvolen s. Vilém
Klouba. Na stále opakovanou žádost o vlastní
spolkovou místnost j im představenstvo JZD
uvolni lo místnost v budově JZD, schůzky byly
téměř pravidelně navštěvovány. O prázdninách
bylo setkání mládeže v Bratislavě na Dunaji . Naši
svazáci se též setkání zúčastni l i . Na podzim odešel
předseda ČSM V.Klouba na vojnu a činnost opět
poklesla. Ve funkci předsedy ČSM byl potom
Vladimír Slezák a později Antonín Jáchim. Menší
skupinka za pomocí s. učitelky Havlové nacviči la
pásmo písní, scének a recitací pro vystoupení k
MDŽ v r. 1 961 a divadelní hru Medová pohádka,
která byla sehrána dne 4. a 5.června 1 961 . V
červenci 1 961 odešel A.Jáchim na vojnu a
předsedou byla zvolena Božena Holková. Na
podzim byla propůjčena ke schůzkám ČSM
místnost v budově staré pošty, kde se nyní svazáci
scházejí.

Kronika je vedena celkem dobře, i kdyžvypsání událostí jednotlivých let nejsou oddělena apředstavují spíše souhrná zpracování časovýchúseků. Příčiny spočívají v tom, že ani jeden zkronikářů neměl možnost navázat na dosoučasnosti dopsané záznamy. Doporučuje seproto, aby kronikář s. F.Hladík za pomoci MNV,školské a kulturní komise, jakož i pomoci komiseletopisecké dopsal kroniku do r.1964 včetně souborně  s vynecháním všech okrajových apodružných událostí, zaměřil se pouze na tymomenty dění v obci, které podstatně změnily amění charakter lidí a jejich myšlení. Úpravazejména posledních zápisů je pěkná. Bylo by téždobré zavést samostatnou přílohu fotodokumentů.
15.února 1965. Miroslav Šifr,insp.pro kulturu

v příštím čísle budeme navazovat na události a dění napřelomu padesátých a šedesátých let...
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VANDALOVÉ NA HŘIŠTI

V noci z 28.4 na 29.4 se po fotbalovém hřišti
prošel neznámý škůdce (možná škůdci), který
zniči l všechny kovové kryty oken kabin. Tito l idé,
kteří v hlavě opravdu nic nemají a kteří nikdy nic
nedokázali a asi ani neznají hodnotu věcí a peněz,
by si měli uvědomit, že to co zniči l i , musel někdo
udělat a zaplatit. Možná by také mohli zkusit
pochopit, že veřejně přístupný majetek slouží pro
sportovní, nebo kulturní potřeby všech obyvatel
obce a ne jako terč pro jej ich vandalské řádění.
Jestl i tito l idé mají potřebu něco neustále rozbíjet a
ničit, tak ať to dělají doma a neobtěžují s tím
zbytek obce.

Petr Hubáček
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POŘÁD SE NĚCO DĚJE...
PÁLENÍ ČARODĚJNIC

Malé čarodějnice a čarodějové opět zaháji l i
svojí výpravou za čarodějnicí program "Pálení
čarodějnic". Všichni se sešl i u Obecního úřadu.
Poté se s čarodějem vydali plnit různě těžké úkoly,
aby nakonec dostal i čarodějnici a podle tradice j i
upál i ly na hranici. Na každého čekala sladká
odměna, pitíčko a buřtík, který si děti opekly na
ohni. Všechny děti se zapojovaly, snažily se a
ukázaly, jak moc jsou šikovné. „Čarodějnice a
čarodějové! Již nyní se na vás moc těšíme, jak si to
za rok opět pořádně užijeme!“

Letošní Pálení čarodějnic se nově konalo v
prostoru za požární zbrojnicí. Změnou místa se
nám nepopsatelně zjednodušily přípravy. Odpadlo
nepředstavitelné stěhování všeho vybavení na
školní hřiště, problémy s elektrikou, skladování
zásob apod. Krásné počasí posledního dubnového
dne již od rána slibovalo, že by se Pálení
čarodějnic mohlo, tak jako v předešlých ročnících,
vydařit. Přípravy probíhaly díky výbornému
kolektivu a novému zázemí jako na drátkách a až
na drobné nedostatky jsme byli hotovi s
předstihem. Toalety a kamion se podaři lo zajistit
opět sponzorsky, za což děkujeme firmě Sebak a
autodopravci René Jelínek. O poslech a zábavu se
postarala hudební skupina RAIN, které se podaři lo
navodit dobrou atmosféru. Opět jsme nevybíral i
vstupné, proto nemáme přesný přehled o účasti.
Odhadem byla účast zhodnocena jako mírně nižší,
něž v minulém roce. V nočních hodinách se citelně
ochladi lo. Velká část návštěvníků proto odešla j iž
před půlnocí, ale zábava probíhala až do ranních
hodin. Pálení čarodějnic bereme pro naši obec již
jako tradici, ve které se budeme snažit pokračovat i
nadále.

Děkujeme dobrovolníkům za zajištění
dětské části , občanům za trpělivost při nočním
vystoupení hudební skupiny, obci, sponzorům a
hlavně všem, kdo nám s přípravou a průběhem
pomáhali .

NAŠE HASIČATA

V květnu a červnu již tradičně probíhalo
hlavní kolo soutěží v disciplínách požárního sportu
družstev mladších a starších žáků. Skoro každý
víkend se naši malí hasiči zúčastni l i nějaké
soutěže, někdy i dvou. Jarní kolo se skládalo z 1 1
soutěží. Jedna soutěž byla zrušena pořadatel i a
dvou soutěží jsme se z technických důvodů
nemohli zúčastnit. V letošním roce došlo k
výrazným změnám ve složení družstev, které bylo
způsobeno odchodem několika starších žáků z
důvodu vysokého věku. Družstvo mladších žáků
bylo doplněno o nové děti. Družstvo starších žáků
posíl i ly děti z původně mladších. Tyto změny se
bohužel promítly do výsledků soutěží, stejně jako
nepříznivé počasí letošního jara, kdy jsme s tzv.
tréninkem na vodu začali oproti minulým rokům

daleko později . Naše pesimistické prognózy pro
letošní sezonu se nám naši malí hasiči rozhodli
vyvrátit. Díky obrovskému nasazení se jim podaři lo
šlapat na záda vítězným týmům a dovést si z
několika soutěží medaile. Děti bojovaly o každou
příčku. V letošním roce jsme posbíral i nejvíce
bramborových medailí v histori i . Pro nás byly
výsledky obou družstev milým překvapením. O
prvních místech rozhodují setiny sekundy a
pravidelně dochází ke kolotoči na medailových
pozicích podle toho, jak to kterému družstvu
zrovna sedne. Naše děti nám opět dokázaly, že na
to mají a věříme, že sezonu v příštím roce si uži jí
na bedně.

Naši malí hasiči se také podíleli napřípravách některých akcí sboru Hasičský bál,Pálení čarodějnic. Je vidět, že když je vzor aúsilí, potom se sklízí ovoce. Našim malýmhasičům děkujeme za perfektní výsledky,pomocnou ruku a příkladnou reprezentaci našíobce a přejeme jim prožití nádherných prázdnina načerpání nového elánu do dalšíhohasičského zápolení.
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Přehled výsledků soutěží jaro 201 7:

Soutěž Tvrdonice 6.5Z technických důvodů jsem se nemohli zúčastnit.
Soutěž Cvrčovice 7.5.

- požární útok mladší žáci 5. místo
- požární útok starší žáci 4. místo

Soutěž Kobylí 1 4.5.
- požární útok mladší žáci 5. místo
- požární útok starší žáci 4. místo

Soutěž Drnholec 20.5.Z technických důvodů jsem se nemohli zúčastnit.
Soutěž Novosedly 27.5.

- požární útok mladší žáci 6. místo
- požární útok starší žáci 2. místo

Soutěž Velké Pavlovice 28.5.
- požární útok mladší žáci 5. místo
- požární útok starší žáci 4. místo

Soutěž Poštorná 3.6.
- požární útok + štafeta CTIF mladší žáci 4. místo
- požární útok + štafeta CTIF starší žáci 5. místo

Soutěž Ladná 1 0.6.Soutěž zrušena pořadateli z důvodu nepříznivéhopočasí. Zatím bez náhrady.
Soutěž Sedlec 1 7.6.

- požární útok mladší žáci 6. místo
- požární útok starší žáci 3. místo

Soutěž Šitbořice 1 8.6.
- požární útok mladší žáci 3. místo
- požární útok starší žáci 3. místo

Soutěž Bulhary 24. 6.
- požární útok mladší žáci 1 .místo

- starší žáci se této soutěže z technických důvodů
nezúčastni l i

SOUTĚŽNÍ DRUŽSTVA DOSPĚLÝCH

V rámci přípravy členů sboru jsme se v
tomto roce zúčastni l i :

Soutěž Drnholec 1 3.5.
- smíšené družstvo se Starovicemi 3.místo

Soutěž Sedlec 1 7.6.
- ženy 4.místo
- muži 6.místo

SOUTĚŽ VLASATICE

Září je sice ještě daleko, ale i přesto si Vás
již nyní dovolujeme touto cestou pozvat na tradiční
soutěž v požárním sportu dětí a dospělých
Memoriál Jana Valenty, která se uskuteční 9. září
za požární zbrojnicí.

KOŇSKÉ ZÁVODY - HOBBY VYTRVALOST

Naši členové se 1 8.6.201 7 podílel i na
zajištění akce Hobby vytrvalost ve Vlasaticích.
Zajišťovali zdravotní a předlékařskou pomoc,
dovoz vody pro koně a kropení prostoru závodu.

ZÁSAHY JEDNOTKY:

- 1 6.3.201 7 vyslalo KOPIS HZS JmK na
požár trávy ve Vlasaticích u hřbitova. Jednotka
vyjela s CAS 1 6 v počtu 1 +4. Naše jednotka
prováděla hašení pomocí jednoduchých hasebních
prostředků a spolupracovala s jednotkou
profesionálních hasičů z Pohořel ic.

Děkujeme všem členům i nečlenům asamozřejmě našim dětem, kteří se aktivněpodílejí na všech aktivitách sboru a odvádějíkus pořádné práce.
Miroslav Tesař, Karel Valenta

www.sdh-vlasatice.webnode.cz

BEZKONTAKTNÍ NOROVÁNÍ VLASATICE

Mnoho lidí slýchá, že v naší obci probíhá
bezkontaktní norování a spousta z nich netuší, o co
se jedná. Proto vám to chci tímto článkem přiblížit.
Norování znamená, že lovecký pes se cvičí do
života, aby zhruba věděl, jak má pracovat v noře. U
nás je kontaktní norování zakázáno, provádíme
norování bezkontaktní. To znamená, že l iška a pes
jsou odděleny šíbrem. Je to trénování i na
myslivecké zkoušky. Pejskové na zkouškách
ukážou své dovednosti a majitelé pejsků také.

U nás jsou tréninky norování každou neděli .
Naše liška se jmenuje Zora a je to „více než liška“,
dokáže totiž to co některé l išky ne. Rozštěká psa,
který j i vidí poprvé a mnohdy nám ji ostatní závidí.
O lišku se stará Lukáš Fasora. Liška je v nejlepší
péči. Naši normistři jsou Igor Ševčík, Lukáš Fasora
a Michal Balák. Každý kdo při jede, odjíždí
spokojen. Trénink norování začíná od 9 hod na

místní střelnici. Budeme rádi, když se při jdete
podívat na naše norování, popřípadě napište na
facebooku. Tímto chci poděkovat Valči Balíkové za
focení a mysliveckému sdružení Vlasatice za
podporu.

Michal Balák
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STALO SE NEJEN V OKOLÍ
MarS

zdroj - www.policie.cz

DLAŽEBNÍ KOSTKA POMOHLA

Znalosti prostředí vzdálené rodiny využil v
Branišovicích čtyřiadvaceti letý muž. Pohodlně se
dostal na nezajištěný dvorek rodinného domku.
Tam našel dlažební kostku, kterou poniči l
skleněnou výplň dveří a dostal se do domu.
Příbytek prohledal a odcizi l pánskou peněženku s
finanční hotovostí a platebními kartami. Vedle toho,
že získaných několik tisícovek obratem utrati l ,
snažil se získat finanční prostředky i za použití
platebních karet. Jenže při pokusech o výběry byl
zachycen bezpečností kamerou. Pohořel ickým
policistům známou postavičku tak nebylo zvláštním
problémem ztotožnit. Při výslechu se zloděj
pokoušel zapírat, následně se ale přiznal. Nyní je
stíhaný pro krádež, neoprávněné opatření,
padělání a pozměnění platebního prostředku a
porušování domovní svobody.

por. Bohumil Malášek, 24. března 201 7

DESET PIV ZLODĚJI NESTAČILO

Když před několika dny zmizelo z dodávky
odstavené ve Vlasaticích deset piv a mobilní
telefon, majitel vozidla nad tím mávnul rukou. Na
polici i se obráti l až poté, co zjisti l , že zatím
neznámý pachatel, který se do nákladového
prostoru dodávky Peugeot dostal po poničení
zámku dveří, spotřeboval z tarifu data za více než
čtyři tisíce korun. Spolu s poškozením zámku dveří
se tak škoda vyhoupla hodně přes pět tisíc korun.

por. Bohumil Malášek, 9. května 201 7

MOŽNÁ MĚL JEN ŽÍZEŇ

Obrovskou žízeň možná potřeboval
pravděpodobně uhasit zatím neznámý pachatel. V
noci se ve Vlasaticích násilím dostal do rodinného
domu, který je v současné době v rekonstrukci. Ten
prohledal a odcizi l stavebními dělníky odložených
devět lahví piva a tři lahve minerálky.

por. Bohumil Malášek, 1 2. května 21 01 7

NALÁKAL NA ZAJÍMAVOU CENU

Na zajímavou cenu pravděpodobně nalákal
osmadvaceti letou ženu na inzertních internetových
stránkách zatím neznámý pachatel. Žena se
zajímala o koupi nabízeného značkového telefonu.
Po krátké komunikaci s inzerentem zaslala na jeho
účet požadovaných šest tisíc korun. Když jí ani po
několika dnech a marných urgencích přístroj
nedorazil , pochopila, že naletěla podvodníkovi.

por. Bohumil Malášek, 26. května 201 7

PO ZAPLACENÍ PŘESTAL KOMUNIKOVAT

Na snadný způsob přivýdělku, který nemohl
mít dlouhého trvání, přišel uprostřed loňského roku
sedmatřiceti letý muž. Na internetovém inzertním
portále podal inzerát, po krátké komunikaci se

zájemcem o nabízené zboží, většinou pneumatiky
nebo mobilní telefony, požádal o uhrazení kupní
ceny nebo aspoň zálohy. Když mu peníze došly na
účet, přestal s kupujícím komunikovat. Takto si ve
třinácti kriminal isty objasněných případech vydělal
téměř čtyřicet tisíc korun. Podvodník si počínal
poměrně naivně. Komunikoval ze stejného
telefonu. Byť si nechával posílat peníze na účet
přítelkyně, pro kriminal isty nebylo problémem
získané informace propojit a muže usvědčit. Nyní
dále prověřují, zda podvodník nehraje rol i v dalších
podobných případech.

por. Bohumil Malášek, 8. června 201 7

NEPOCTIVÉ STOPAŘKY DOPADENY

Milovice - Policistům se podaři lo v těchto
dnech zadržet dvě ženy (39 a 52 let), které nemají
příl iš čisté svědomí. Ke konci května využily
situace, kdy jim u silnice zastavila dvaapadesáti letá
řidička. Ta stopařky nabrala v dobrém úmyslu, že je
sveze. Ale to byla chyba! Ženy v době, kdy se
řidička věnovala řízení, odcizi ly osobní věci z
kabelky odložené na zadním sedadle. Navíc se
zmocnily i bezkontaktní platební karty, kterou
následně využily při nákupu.

Celý příběh však dopadl happyendem.
Minulý týden řidička znovu projížděla obcí Milovice
a všimla si, že u cesty postávají dvě stopařky.
Poznala, že jsou to právě ty ženy, které před
nedávnem svezla. Tuto informaci okamžitě
zavolala na polici i a za pár minut obě podezřelé
měly o odvoz postaráno. Svezly se policejním
vozidlem přímo na služebnu.

Za krádež a neoprávněné opatření
platebního prostředku je bude čekat soudní verdikt.
Spisový materiál v nejbl ižších dnech postoupíme
ve zkráceném přípravném řízení na Okresní státní
zastupitelství Břeclav.

por. Mgr. Kamila Haraštová, 1 5. června 201 7

BETON PRODÁVALI VE VLASTNÍ REŽII

Nejméně dva roky si velmi slušně
přivydělávali dva muži z betonárky na Pohořel icku.
Dělníci jednoduše z neevidované výroby prodávali
betonové směsi příležitostným zájemcům. Ve
sledovaném období tak pod rukou prodali nejméně
tři sta padesát kubíků betonu. Firma tak přišla o
skoro půl mil iónu korun. Přítrž řádění povedené
dvojice udělala až důsledná kontrola ze strany
majitelů firmy. Ti byl i v první fázi velkorysí. Nabídl i
oběma zaměstnancům možnost schodek ve
výrobě dorovnat a škodu uhradit. Ti ale odmítl i .
Nyní jsou oba stíhaní pro zpronevěru.

por. Bohumil Malášek, 1 6. června 201 7

RADOVAT SE NEMOHL

Hodně naštvaný musel být zatím neznámý
pachatel, který se vloupal do sídla pohořel ické
obchodní firmy. Do areálu se dostal po překonání
vysokého plotu. Do prodejny už musel násilím,
když poniči l okno vstupních dveří. Z obchodu pak
odcizi l pokladnu. Pokud se mu ji později podaři lo
otevřít, musel být zklamaný. Nebyla v ní žádná
finanční hotovost. I tak hlásí obchodník škodu za
nejméně pět tisíc korun.

por. Bohumil Malášek, 20. června 201 7
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HUDEBNÍ ATELIÉR
MGR.PAVLA KRATOCHVÍLA

V neděli 1 4.5 201 7 jsme spolu s obecním
úřadem ve Vlasaticích uspořádali koncert ke Dni
matek v sále místní radnice. Na koncertě účinkovali
děti od těch nejmenších "CVRČKŮ" až po zkušené
starší žáky. Při výběru žáků jsme dali přednost
především dětem, které bydlí ve Vlasaticích, aby
mohli ukázat své umění v rodné obci.

Na koncertě účinkovalo téměř šedesát žáků
Atel iéru, které svým vystoupením poděkovali za
lásku,starostl ivost a péči všem maminkám.

Pan starosta pro všechny připravil příjemné
prostředí a jak je ve Vlasaticích j iž dobrým zvykem,
bylo nachystáno i občerstvení. Pro každou
maminku v publiku byla přichystána kytička k jej ich
svátku, kterou předávali naši žáci.

Je jen velká škoda, že tak málo místních
obyvatel přišlo s námi oslavit tak krásný svátek
jako je Den matek i přesto, že všichni měli ve svých
schránkách pozvánku.

Nezbývá než všem co přišl i poděkovat za
podporu malých muzikantů a panu starostovi za
vše co pro obec dělá.

Za Hudební atel iér Mgr.Pavel Kratochvíl

A OPĚT MÁME MISTRA REPUBLIKY

Dne 27.5 a 28.5.201 7,se konalo Mistrovství
České republiky v Compak sportingu,ve střelbě na
asfaltové terče,na střelnici Dnešice u Plzně. Zde
obháji l prvenství z roku 201 6,Vlasatický občan,pan
Pavel Špaček,nástřelem 1 88 z 200 terčů. Pavel je
členem Mysliveckého sdružení,milovník přírody a
vášnivý rybář.Střílení je ale jeho největší koníček.

Tak Ti Pavle přejem hodně dalších ůspěchů
a taky na Evropské úrovni.

Ladislav Paleček

ZPRÁVA O KOŇSKÝCH ZÁVODECH

Dne 1 5.4.201 7 se ve Vlasaticích konaly j iž v
pořadí třetí koňské hobby závody. I přes
nepříjemný pád jezdkyně, kdy zasahovala letecká
záchranná služba (jezdkyně je v pořádku a hned
následující víkend jela na další závody) dopadly
závody na výbornou. Jezdci i vozatajci si přeměřil i
své síly a výkonnost koní, za kterou byli následně
odměněni kokardami a poháry.

Doufáme, že i vy, diváci jste strávil i příjemný
den v prostředí krásných koní, zafandil i jste svým
favoritům a dobře se najedl i . Všem děkujeme za
projevenou přízeň.

Dále by jsme rádi poděkovali obci Vlasatice,
za zapůjčení stolů a lavic. Věříme, že tato akce si
získá postupem času svou oblibu u širší veřejnosti .
Děkujeme všem za podporu a těšit se můžete na
další akci, kterou bude 21 .října 201 7 Vlasatická
Hubertova jízda.

Za JS Dumaz Jana Škrabalová

23
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